
Zápis z jednání správní rady Svazku obcí,,Drahanská vrchovina"
22.března 20l8 v 9:00 hodin v Račicích-Pístovicích

Přítomní: J. Fládr, M. Jonáš, D. Křížová. A. Majchrák, J. Pořízek, L. Pospíšil, K. Ševčíková,
H. Šiblová, J. Šteflíček, S. Švarcová

Omluvení: Z.Hermanová
Dřívější odchod: A. Majchrák
Hosté: P. Revenda. J. Schneidrová

Starosta obce pan Lubomír Pospíšil přivítal všechny přítomné a předal slovo místopředsedkyni svazku
paní Haně Šíblové, která konstatovala, že programbyl zaslánvšem písemně.

Program:
l. Zahájeni a schválení programu jednání

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace na rok 2018
6. Družební styk - Slovensko
7. Současný stav provozu cyklobusů
8. Různé
9. Závěr

Usnesení č. l:
Správní rada schvaluje program správní rady.
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel se: 0

2) v_olba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
H. Síblová navrhuje jako ověřovatele zápisu pana Jaroslava Fládra a paní Danu Křížovou
a zapisovatelku Kateřinu Ševčíkovou. K návrhu nebyly připomínky.
Usnesení č. 2:
Správní ruda schvaluje jako ověřovatele pana Jaroslava Fládra a paní Danu Křížovou
a zapisovatelku Kateřinu Ševčíkovou.
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel se: 0

3) kontrola plnění usnesení z poslední správní radv
a) L. Pospíšil - svolání SR - splněno
b) Objednat zpracováni analýzy a zajištění pověřence GDPR pro svazek u spol. Catania Group,

s.r.o. - splněno.
c) Uhradit příspěvek MAS Moravský kras pro rok 2017 * úkol trvá, MAS neposlala fakturu

4) Hospodaření svazku
Tabulka hospodaření byla starostům zaslána písemně před konáním správní rady.
H. Šiblova informovalao zaslání poslední splátky za kompostéry a doručení dotace. Obcím, které
zakoupily kompostéry zhromadné dotace, zůstalo na účtu 61l5 Kč. Peníze budou zahrnuty do
provozních prostředků kompostárny na rok 20l8.
Usnesení č. 3:
Správní rada souhlasí se zapojením svazku do destinačních novin MAS Moravský kras
a s objednávkou jedné strany A.3 v ceně 7 000 Kč.
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel se:O
Usnesení č. 4:
Správní rada bere na vědomí rozpočtové opatření č. 2.
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel se: 0

5) Dotace na rok 2018
Byla podána žádost o dotaci v programu PRV JMK na vybavení obcí svazku mobiliářem.



H. ŠÍblova informovala o možnosti získání dotace na elektronické úřední desky, která je určena na
Přiblížení komunikace občanům. O dotaci může požádat svazek, jedna elektronická deska stojí asi
400 000 Kč, minimální částka dotace je 1 000 000 Kč, spoluúčast 50Á. Termin podání žádosti je
15. 6.2018. Správní rada pověřila H. Šíblovou komunikací se spoleěností TENDRA, která by
o dotaci žádala.

6) Družební stvk - Slovensko
O možnosti družebního styku informoval J. Pořízek. Jarmok ve Stražském proběhne v termínu
24. - 27 . května 20l 8 a pozvaní byli 4 zástupci za svazek. Účast 4 osob zajistí J. Pořízek.

7) §oučasnÝ stav provozu cvklobusů
J. Steflíček informoval o stavu provozu cyklobusů, který bude zahájen koncem dubna. Do Nových
SadŮ stále zajíždí pouze autobus č. 750. Protože se jízdní řády mění na podzim a na jaře, je třeba
projednat tento bod nejpozději v srpnu 2018 apoté ihned zaslatpožadavekna IDS JMK.

8) Různé
1) Dotační management MAS Moravský kras

O dotačním managementu informoval P. Revenda. MAS Moravský kras pltínuje vydání
destinačních novin, ve kterých budou představeny aktivity MAS Moravský kras, svazků
zapojených v MAS a v případě zájmu i podnikatelů. První v|tisk destinačních novin bude ve
formátu A3 s počtem 12 ěi více stran (dle zájmu svazků a obcí) a vyjde v nákladu 10 000 ks.
Představení MAS a společné části destinačních novin budou hrazeny z dotace, na ostatním se
budou podílet jednotlivé mikroregiony, obce, podnikatelé. Jedna strana A3 bude v ceně 7 000 Kč.
Správní rada souhlasila s objedntíním jedné strany A3 a později se dohodne , zda ji vyržije celou,
nebo nabídne část podnikatelům. Bližší informace o destinačních novinách zašle MAS Moravský
kras na obce.

2) Veřejná zeleň
Informace o možnosti podání dotací sdělila paní J. Schneidrová, certifikovaná zahradní
a krajinařská architektka. Dotace na výsadbu a úpravu zeleně v intraviliánu budou s největší
pravděpodobností porrze pro obce nad 500 obyvatel ve výši 60%. Vyšší dotace (80%) budou na
extravilán, u prvků ÚSrS až 100%.
ProtoŽe jsou podmíŇy dotace jiné, než jsme čekali, starostové se rozmyslí a v případé zájmu
o sluŽby J. Schneidrové se jí ozvou na email iitka@s-atelier.cz, (tel: 606736163), popíší svuj
zámér a dodajÍ, že jsou ze svazku obcí DV. Paní Schneidrová potom naplánuje návštěvy
v jednotlivých obcích.

9\ Závěr
Příští správní rada proběhne 26. dubna 20l8 v Krásensku. Pozvánky zajistí H. Šiblová.

Zaps ala: Kateřina Š evč íko_vá

DanaKŤížová L/l\_ověřovatelé:

předseda svazku

Jaroslav Fládr

Ing. Adam Majchrák

Wškor


